
Младен Иванковић Лијановић 

Затражио да се пошаље ургенција у вези са реализовањем његове иницијативе упућене 

предсједавајућем Савјета министара БиХ на 41. сједници Дома, одржаној 31. 01. 2013. 

године, која је гласила: “У складу са чланом 8. Пословника Представничког дома 

Парламентарне скупштине БиХ, покрећем иницијативу да предсједавајући Савјета 

министара БиХ хитно сазове релевантне факторе који одлучују о овом питању и донесе 

потребне одлуке за успостављање система плаћања на нивоу БиХ, како би зауставили 

даље пропадање наше пољопривреде. Због важности ове иницијативе тражим да нас 

предсједавајући Савјета министара на свакој наредној сједници Представничког дома 

Парламентарне скупштине БиХ извјештава о напретку о овој иницијативи.” 

 

Иницијатива је преформулисана и гласи: „У складу са чланом 8. Пословника 

Представничког дома ПСБиХ, покрећем иницијативу да се што прије одржи састанак 

предсједавајућег Савјета министара БиХ са ентитетским премијерима и премијером 

Владе Брчко Дистрикта и ресорним министрима (са стручним тимовима за сва стручна 

објашњења и представницима пројекта SAPIC), те да се о одржаном састанку и 

његовим резултатима извијести овај дом.  
 


